
Werkbezoek aan ICD Drachten

College wil niets, college doet niets

Volg JA21 Fryslân:

Wanneer worden PAS-melders geholpen?

Algemene ledenvergadering JA21

Meld je aan als vrijwilliger voor de campagne!

Deze maand was het weer tijd voor de Algemene
Ledenvergadering van JA21. Vanuit Fryslân vertrokken
wij vroeg richting Amersfoort. Het werd een mooie dag:
Joost Eerdmans kreeg bijna 100% van de stemmen en
werd opnieuw gekozen tot lijsttrekker. Ook Ingrid
Coenradie stelde zich voor aan de leden.

De sfeer was uitstekend: energiek, eensgezind en
strijdlustig. Met vertrouwen starten we aan de campagne
voor de Tweede Kamerverkiezingen op 29 oktober.
JA21 is klaar om het verschil te maken in Den Haag!

Het is bijna verkiezingstijd! De campagne draait op volle
toeren en JA21 Fryslân wil alles op alles zetten voor een
geweldig resultaat. Maar dat kan niet zonder jouw hulp.
Wil jij helpen om de grootste verkiezingsoverwinning in de
geschiedenis van onze partij te boeken? Posters
ophangen, flyers uitdelen of gewoon meepraten over
onze koers?

 We zoeken enthousiaste vrijwilligers die samen met ons
de schouders eronder willen zetten. Meld je aan via
ja21@fryslan.frl en doe mee!

 Minister Wiersma en BBB presenteren de invoering van
de ‘rekenkundige stikstofondergrens’ van 1 mol als dé
grote doorbraak voor de boeren. JA21 is logischerwijs
voorstander van de rekenkundige stikstofondergrens,
maar wij plaatsen vraagtekens bij de jubelstemming. In
2026 zal er pas een bindende juridische uitspraak
plaatsen door de afdeling bestuursrechtspraak (ABRvS)
van de Raad van State. Ondertussen blijven provincies
vergunningen weigeren, zelfs onder die 1 mol.

Wat betekent dit concreet voor Friese PAS-melders die al
jaren in onzekerheid zitten? JA21 Fryslân wil graag
duidelijkheid. Daarom hebben wij schriftelijke vragen
gesteld over de gevolgen, de planning en de juridische
houdbaarheid.

@ja21fryslan

@JA21Fryslan

www.friesland.ja21.nl
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De toekomst van Fryslân blijft voorlopig onzeker. Tijdens
de behandeling van de Kadernota bleek opnieuw dat dit
college vooral stilzit. Mooie woorden waren er genoeg,
maar concrete plannen? Die ontbraken volledig. Ook de
coalitiepartijen kwamen niet verder dan holle oneliners.
En de voorstellen vanuit de oppositie? Die werden
weggestemd.

Een pijnlijk voorbeeld is het kernenergie-dossier. Al
sinds eind 2023 wacht Fryslân op het beloofde
locatieonderzoek voor een SMR. Zonder resultaat.
Gedeputeerde Knol (FNP) blijkt kampioen uitstellen en
een poging van onze fractie om daar eindelijk beweging
in te krijgen, haalde het niet. 

JA21 Fryslân blijft het agenderen, wij vinden dat onze
provincie recht heeft op een toekomstbestendige,
betrouwbare energievoorziening.

Onze fractie bezocht deze maand het Innovatiecluster
Drachten, waar hightechbedrijven samenwerken aan
slimme software, innovatieve technologie en de
ontwikkeling van kunstmatige intelligentie. Wij zijn er
trots op dat Fryslân een belangrijke speler is in de
ontwikkeling van AI.

Wat JA21 Fryslân betreft moeten ondernemers ruimte
krijgen om verder te groeien, met gerichte steun om te
innoveren. Fryslân heeft de kennis, ambitie en bedrijven
die het verschil kunnen maken! Wij dienden eerder een
motie in voor het opzetten van AI-vouchers-regeling
binnen het mkb, zodat ook kleinere bedrijven
laagdrempelig met kunstmatige intelligentie aan de slag
kunnen. Zo hebben we innovatie breed toegankelijk
gemaakt in onze regio.
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